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Drukwerk nodig?

Bel ons!!!!!

drukkerij te Mebel
Vierde Broekdijk 15a

T (0543) 45 13 34
F (0543) 45 20 52

E info@drukkerijtemebel.nl
I www.drukkerijtemebel.nl

Comfortabel wonen
én besparen op uw energiekosten?
Vakkundig en vertrouwd met Klomps Bouwbedrijf.

Klomps Bouwbedrijf
Meniststraat 2
7091 ZZ Dinxperlo

T: 0315-65 70 00
E: info@klomps.nl
I: www.klomps.nl

Samen duurzaam en
energiezuinig bouwen
aan uw toekomst. 

Zonnepanelen, HR-ketel,
zolder of spouwmuur isoleren,
informeer welke maatregel het
beste bij uw woning past.
Ontvang tot max. € 500 subsidie
voor energie besparende
maatregelen via
“De Achterhoek bespaart”.

www.klomps.nl

Nu slechts

6% BTW
op verbouwingen!

Vraag vrijblijvend

een offerte aan.

Bouwen doe je samen. Iedere woning, verbouwing of  
renovatie staat in dienst van de mensen die er wonen, werken of verblijven. 
Klomps Bouwbedrijf is een veelzijdige en flexibele partner en beschikt over 
gekwalificeerde mensen die gaan voor de beste aanpak en uitvoering. 
U heeft uw ideeën, plannen, wensen en dromen. Wij combineren die graag 
met ons vakmanschap, onze kennis en ervaring.

We verzorgen voor u het complete traject met de  
volledige garanties van BouwGarant.
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De leden van de Tweede Kamer 
hebben gesproken. Er komt 

definitief geen aanpassing van de regels 
rondom het kinderpardon. Ook de 
fractie van het CDA heeft zich tegen 
moties van deze strekking uitgesproken. 

Teleurstellend? Enerzijds, ja uiteraard, 
want ik had graag gezien dat de 
Tweede Kamer zich door middel van het 
uitspreken van steun aan de ver schillen-
de moties zou hebben geschaard achter 
de oproep van bijna 80% van de 
Neder landse burge meesters en veel 
(CDA) raadsleden om kinderen die vallen 
binnen het gestelde kader van het 
kinderpardon -tenminste 5 jaar in 
Nederland en in beeld zijn van de 
over heid- op gelijke wijze te behandelen. 
Anderzijds, de aandacht, de vele 
ge sprekken en de discussie hebben de 
afgelopen periode wel degelijk 
beweging opgeleverd. Zo heeft 

staatssecretaris Teeven tijdens de 
discussie met Tweede Kamerleden op  
4 juni herhaaldelijk aangegeven de 
bereidheid te hebben serieus en 
welwillend -voorbij de grenzen van de 
criteria van de pardonregeling- naar de 
individuele dossiers te zullen kijken. 

Daarnaast heeft de Tweede Kamer een 
CDA-SGP motie overgenomen waarin 
nadrukkelijk gesteld wordt dat de 
staatssecretaris bij het toepassen van 
zijn discretionaire bevoegdheid de 
door de burgemeesters aangedragen 
informatie over het belang van gewor-
telde kinderen bij zijn beoordeling mee 
laat wegen.
Daarmee is de aandacht gevraagd voor 
de kern van een rechtvaardige beoor-
deling binnen het kinderpardon. Niet 
in welke administratie je bent opge-
nomen mag leidend zijn maar de wijze 
waarop je bent geworteld in de 

gemeenschap en samenleving. Ik heb, 
ondanks het feit dat de regeling zélf 
niet wordt aangepast, goede hoop dat 
de uitvoering ervan wél op een 
rechtvaardiger wijze zal plaatsvinden.

Blijven er zorgen? Ja, helaas wel. 
Hoewel het enorm lastig lijkt om een 
regeling met breed draagvlak te 
beschrijven waarbinnen je enerzijds het 
belang van het kind voorop stelt maar 
anderzijds de afspraken binnen het 
immigratiebeleid zoveel mogelijk 
respecteert, is een kind binnen de 
regeling waarbij je de uiteindelijke 
beoordeling aan één persoon  
(de staatssecretaris) toevertrouwd 
enorm afhankelijk van het sociale 
netwerk en de bereidheid van dat 
netwerk om de situatie van het kind 
onder de aandacht te brengen van 
bijvoorbeeld de staatssecretaris, de 
burgemeester of Tweede Kamerleden. 

Nu de definitieve keuze gemaakt is om 
kinderen die buiten het kinderpardon 
vallen tóch in aanmerking te laten 
komen voor een verblijfsvergunning 
over te laten aan de staatssecretaris, 
ligt er een grote verantwoordelijkheid 
bij onze volksvertegenwoordigers om 
hierover de vinger stevig aan de pols te 
houden. Kernwaarde bij deze beoor-
deling zou wat mij betreft moeten zijn 
dat rechtvaardigheid voorgaat op 
rechtmatigheid.

De afgelopen maanden is hierover 
uiteraard intensief contact geweest 
met CDA-woordvoerder Eddy van 
Hijum en hoewel ik soms liever een 
andere keuze gemaakt had zien 
worden, ben ik zijn inzet steeds meer 
gaan waarderen. De door hem 
ingediende motie die met brede steun 
in de Kamer werd aangenomen, biedt 
een stevig houvast om de komende tijd 
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Beste inwoners van Dinxperlo, Aalten, Bredevoort of één van de prachtige 
buurtschappen

Vlak voor wij op vakantie gingen kreeg ik de vraag van Margreet Wind of ik weer 
eens een bijdrage wilde schrijven voor CDAanZet. Ik vind het leuk om op deze 
manier af en toe nog iets van mij te laten horen. Wellicht is het u niet ontgaan,  
de afgelopen maanden heb ik me, samen met enorm veel mensen, behoorlijk veel 
bezig gehouden met een rechtvaardige uitvoering van het in het regeerakkoord 
afgesproken kinderpardon. In het augustusnummer van CDA Bestuursforum heb 
ik onderstaande column geschreven waar ik -desgevraagd- met name in ben 
gegaan op de positie van de CDA Tweede Kamerfractie in deze discussie. Ik hoop 
u zo een beeld te geven van de stand van zaken op dit moment.

Het kinderpardon
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daarbij helpen, maar dan moet u 
natuurlijk ook goed op de hoogte 
zijn van wat er gebeurt. 

We moeten de mensen zowel 
binnen als buiten het CDA goed 
informeren over het CDA. 
Communiceren heet dat en dat is 
echt een vak apart. Niet iets dat je 
erbij doet. De vele en verschillende 
communicatiemiddelen maken het 
daarbij niet eenvoudig. Denk 
daarbij bijvoorbeeld aan Twitter, 
Facebook, maar zeker ook aan ons 
eigen CDAanZet. Om te zorgen dat 
we als CDA Aalten-Dinxperlo goed 
laten zien wat we doen maken we 
een communicatieplan. Dit plan 
moet antwoord geven op de vraag 
wanneer je iets communiceert, welk 
commu nicatiemiddel je daarvoor 
gebruikt en wie je daarmee wilt 
bereiken. 

Het CDA verzet veel en goed werk. 
Hier scheppen we niet over op. Dat 
hoeft ook niet, maar ik denk wel 
dat we meer mogen laten zien wat 
we doen. Zowel naar u als lid, als 
naar buiten toe. Het kan niet zo zijn 
dat leden geen idee hebben waar 

de CDA-fractie of het CDA-bestuur 
mee bezig is. Hier moeten we 
binnen ons CDA duidelijke 
afspraken over maken.  
 Op die manier komen we met een 
beter verhaal naar de mensen toe. 
Daarom dus het communicatieplan. 
Bestuur- en fractieleden gaan 
hiermee aan de slag. Wanneer u 
nog ideeën hierover heeft dan 
horen we dat graag van u!

U ziet: de gemeenteraads-
verkiezingen zijn geweest.  
Op naar de volgende!

Rik van Lochem
bestuursvoorzitter CDA  
Aalten-Dinxperlo

Van de voorzitterde vinger aan de pols te houden en bij de 
staatssecretaris aandacht te blijven vragen 
voor het feit dat hij bij zijn discretionaire 
beoordeling nadrukkelijk het belang van 
het kind voorop dient te stellen en niet de 
administratie waarin de kinderen zijn 
opgenomen. Op deze wijze houd ik hoop 
en vertrouwen op een rechtvaardige 
uitvoering van het kinderpardon.

Tot slot
Een rechtvaardige uitvoering van het 
kinderpardon is niet de verantwoorde lijk-
heid van de Tweede Kamer en de staats-
secretaris alléén. Het gaat bovenal om een 
samenleving die daadwerkelijk wil omzien 
naar elkaar. 
Blijven wij omzien naar Gundalai, Gláucio, 
Márcia, Shenjun, Afrah, Doritty, Suada, 
Mina, Buyna, Alexander, Boris en alle 
andere kinderen in een vergelijkbare 
situatie? Strekken wij onze hand naar deze 
kinderen uit en laten we hen weten dat ze 
oprecht welkom zijn en dat wij blij met 
hen zijn? Dán spreken we pas écht over 
een rechtvaardige uitvoering van het 
kinderpardon.

Geesje Werkman van Kerk in Actie 
omschreef haar vertrouwen mooi in haar 
column in Diakonia. Ze refereerde heel 
eenvoudig aan “God laat niet los wat Zijn 
hand begon”. Ik geloof daarin. 

Een hartelijke groet vanuit Bunnik en onze 
prachtige Kromme Rijnstreek, waar u altijd 
welkom bent!

Hans Martijn Ostendorp

Wanneer u dit leest is de 
vakantie voor de meesten 

alweer voorbij. Op het moment van 
schrijven zit ik nog volop in mijn 
vakantie. We zitten twee weken in 
Flevoland, genietend van het mooie 
weer met af en toe een bui. Dat 
beschrijft eigenlijk ook mijn voor-
zitterschap van het CDA. Ik geniet 
er volop van, maar het is niet altijd 
zonneschijn. En dat is maar goed 
ook, want zonder regen kun je ook 
niet genieten van de zonneschijn. 
Tot zover mijn vakantie gekoppeld 
aan het CDA.

Terugkijkend op de coalitieonder-
handelingen kan ik zeggen dat we 
het goed gedaan hebben. We 
hebben twee wethouders geleverd  
en het coalitieprogramma heeft een 
hoog CDA gehalte. Dat is iets waar 
we trots op kunnen zijn, maar 
brengt ook een grote verantwoorde-
lijk heid met zich mee. De kiezer mag 
ons daar over vier jaar weer op 
beoordelen. Het is belangrijk om zo 
veel mogelijk mensen nu al te 
informeren en mee te nemen in wat 
het CDA zoal voor de burger in 
Aalten doet. U als CDA-er kan ons 
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In zijn laatste bijdrage als fractie voor-
zitter meldde Erik Luiten het jammer te 

vinden dat Patrick Frenken net buiten de 
boot was gevallen. Inmiddels is Patrick 
ook aangeschoven in de raad als 
opvolger van Erik Luiten. Ik mag nu 
leiding geven aan een zeer enthousiaste 
en relatief jonge fractie waar ervaring en 
frisse aanpak goed in evenwicht zijn. 
Naast de oudgedienden Freek Diersen, 
Patrick Frenken en ikzelf hebben we de 
relatief nieuwe Jeroen van Geenen en de 
geheel nieuwelingen Zelma van Alstede, 
Gerrit Assink en  Bert Mateman en 
fractie volger Raimond Smit. Andere 
fractievoorzitters zeggen eerlijk tegen mij 
dat zij er jaloers op zijn dat het CDA in 
staat is zoveel nieuw talent aan te boren!
Wij hebben na vier jaar ook weer twee 
CDA-wethouders waar wij heel blij mee 
zijn: Ted Kok en Erik Luiten. Ik wens hen 
veel succes in hun mooie taak om Aalten 
te besturen.
Inmiddels gaat het politieke handwerk 
door. We hebben er al weer drie raads-

vergaderingen erop zitten en in elke 
vergadering was wel een punt dat voor 
politiek vuurwerk zorgde. Op 20 mei 
hebben wij als raad eindelijk de conclusies 
van de Rekenkamer over het Werkland-
schap Aalten West aangenomen. De 
oppositie heeft dit punt aangegrepen om 
twijfels te zaaien over de ‘dubbelfunctie’ 
van Erik Luiten als boer en raadslid. Maar 
de conclusies zijn heel duidelijk: er is 
volstrekt integer gehandeld. De afspraken 
die gemaakt zijn, zijn volgens de vaste 
gebruiken: wie als agrariër grond verkoopt 
aan de gemeente mag die blijven 
gebruiken. Wel kunnen we hieruit leren 
voor de toekomst: wees transparant en leg 
procedures goed vast. Het is goed dat de 
raad dit nu officieel heeft vastgesteld.

Op 10 juni spraken wij in de raad over het 
coalitieakkoord dat CDA, Gemeente 
Belangen en Christen Unie met elkaar 
hebben gesloten. U kunt dit akkoord 
vinden op onze website www.cda.nl/
gelderland/aalten/ 

Indachtig onze insteek om niet de 
verschillen maar de overeenkomsten te 
zoeken, heeft de coalitie een hand-
reiking gedaan naar de oppositie: geven 
jullie je mening over ons akkoord en kom 
wellicht met goede suggesties.  
Als coalitie moeten we natuurlijk wel 
kijken of hun suggesties passen in ons 
akkoord, want we hebben wel een 
aantal harde afspraken gemaakt waar 
wij voor staan. We hebben op 10 juni 
afgesproken dat wij als coalitie in de 
nazomer een antwoord gaan formuleren 
op de inbreng van de oppositie en dat 
wij daarover gaan praten in de raad van 
september of oktober.

Zo’n harde afspraak uit het coalitie-
akkoord is de winkelsluiting. Het CDA is 
gehecht aan een dag in de week waar 
het werk niet voorop staat maar er meer 
ruimte is voor ontmoeting, samen dingen 
ondernemen, recreatie en natuurlijk ook 
voor kerkgang voor wie dat wil. De vrije 
zondag staat steeds meer onder druk en 

wij vinden dat niet gewenst. In ons 
verkiezingsprogramma hebben we dat 
duidelijk uitgedragen. In het akkoord 
met de andere partijen moesten we 
allemaal wat inleveren. We vonden 
elkaar in 12 zondagsopenstellingen per 
jaar met een uitzondering voor super-
markten, meubelzaken en tuincentra die 
er 24 kregen. Een speciaal punt van zorg 
was Bredevoort dat vooral leeft van de 
‘zaterdag- en zondagtoerist’. 
Boekwinkels en ateliers mogen elke 
zondag open maar bijvoorbeeld de 
supermarkt niet. Wellicht dat wij in het 
kader van de leefbaarheid van kleine 
kernen hier nog eens naar moeten kijken.

Dit waren enkele onderwerpen uit de 
afgelopen periode. Ik hoop u verder bij 
te praten op onze najaarsleden vergade-
ring waar ik hoop velen van u te 
ontmoeten. En anders tot schrijfs in de 
volgende CDAanZet!

Jos Wessels, fractievoorzitter CDA

Uit de fractie
Voor het eerst mag ik de pen hanteren in deze 
rubriek als opvolger van Erik Luiten.  
Ik doe dit met enige schroom maar vooral met dankbaarheid. 
Dankbaar voor het vertrouwen dat ik van de fractie en ook van het bestuur heb 
gekregen om deze zware functie te vervullen. Ik hoop dit in samenwerking met u 
allen op een goede wijze te vervullen tot heil van de gemeente Aalten en het CDA.  
En net als Erik Luiten zoek ik daarbij niet de verschillen maar denk ik vooral in 
oplossingen!

3e prijs voor CDA Aalten-Dinxperlo
Onder alle CDA-afdelingen 
in Gelderland is in 2013 een 
ledenwerfwedstrijd gehouden.  
Ons CDA is daarbij als 3e geëindigd. 
Alleen Doetinchem en Montferland 
hebben in 2013 meer leden 
geworven dan Aalten. Op de foto 
neemt onze plaatselijk voorzitter  
Rik van Lochem de 3e prijs in 
ontvangst van de landelijke 
voorzitter Ruth Peetoom. 
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Doelstelling: 

Zoals hierboven valt te lezen, ben ik 
in het dagelijks leven directeur van 
een basisschool. De school waar ik 
werk is een Daltonschool. Een 
belangrijk uitgangspunt van het 
Daltononderwijs is ‘samenwerken’.  
Op onze school is mooi te zien hoe 
kinderen elkaar én hun leeromgeving 
versterken door samen te werken. 
Daarnaast werken de leerkrachten 
ook intensief samen in het 
voorbereiden, verzorgen en evalueren 
van het onderwijs. Ook dit werkt 
versterkend voor de kwaliteit van het 
onderwijs en maakt dat ’t Bastion  
de sterke school is die het is. Deze 
samenwerking is ook een belangrijke 
reden voor mijn stap in de politiek; 
door samenwerking is in mijn ogen 
ook een maatschappij sterker te 
maken. Ik draag graag mijn steentje 
bij aan de samenwerking waarmee 
we van onze gemeente een nóg 
sterkere en fijnere gemeente kunnen 
maken voor de mensen die er wonen.

Het bestuur
onder de loep

Hans te Lindert 

36 (12-10-1977)

Sinds 2006 ben ik getrouwd met Janneke. Samen hebben we drie 
kinderen. Onze oudste zoon is Pleun en geboren in 2007. Daarna 
kwam Sietse in 2010 en Julia in 2012.

Aalten

Directeur van basisschool ’t Bastion in Bredevoort

Sport in het algemeen en volleybal in het bijzonder. De laatste 
jaren was ik actief als volleybaltrainer. Vanaf komend seizoen trek 
ik zelf m’n volleybalschoenen weer aan om samen met een clubje 
vrienden en bekenden het derde team van Bovo uit Aalten te 
vormen.

Algemeen bestuurslid. Samen met Frank Navis en Jeroen van 
Geenen heb ik als eerste klus op me genomen om een aanzet te 
schrijven voor een ‘communicatieplan’. 

Ik kan nog niet spreken van een politieke loopbaan. Wel 
‘kriebelde’ de politiek al langer en voel ik me maatschappelijk 
betrokken bij lokale, regionale en landelijke ontwikkelingen.  
De vraag van Rik (van Lochem) om actief te worden binnen het 
CDA-bestuur kwam dan ook op het juiste moment!

Naam:

Leeftijd:

Woonsituatie:

Woonplaats: 

Werk: 

Hobby’s: 

Functie in 
CDA-bestuur:

Politieke 
loopbaan:
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“En de vrede Gods, die alle verstand  
te boven gaat, zal uw harten en 
gedachten behoeden in Christus Jezus” 
Filippenzen 4:7

Er zijn teksten uit de Bijbel die veel 
mensen uit hun hoofd kennen.

Teksten, waarvan je houdt.  
Op moeilijke momenten komen ze in  
je gedachten Je hebt er troost aan!
Tegelijkertijd kunnen dat woorden zijn, 
waar je soms ook verschrikkelijk mee in 
de knel komt. Neem nou bijvoorbeeld: 
“Bidt en u zal gegeven worden.”  
Soms heb je er houvast aan. Maar soms 
kun je er verschrikkelijk mee overhoop 
liggen. Je hebt gebeden…..en er kwam 
niets.

Zo’n tekst is ook Filippenzen 4:6  
“Weest in geen ding bezorgd, maar 
laten bij alles uw wensen door gebed 
en smeking met dankzegging bekend 
worden bij God.”  
Als dominee heb ik die tekst vroeger 
vaak voorgelezen. Jonge stelletjes 
werden er op hun verzoek mee ge-
trouwd. En nu ben je ouder geworden. 
Je hebt een stuk levenspraktijk opge-
daan. Het nodige meegemaakt. Je 
houdt nog altijd van die heerlijke tekst. 
Maar wat kun je ook met deze tekst in 

de knoei  komen: ”Weest in geen ding 
bezorgd.” Dat is nogal wat. In geen 
ding. In geen enkele situatie. Je kijkt je 
leven terug en de conclusie is: Het lukte 
niet!
Maar gelukkig leer je als je ouder wordt 
ook andere dingen. En één van die 
lessen is om altijd door te lezen. Om 
goed te lezen. Om juist bij die bekende 
teksten te lezen wat er óók staat.  
Wat dan bij deze moeilijke tekst ook 
staat, is het vervolg: en de vrede Gods, 
die alle verstand te boven gaat, zal uw 
harten en gedachten behoeden in 
Christus Jezus.

Vrede in je hart. Dat is die diepe 
inner lijke zekerheid dat toch alles goed 
is. Een rust, diep van binnen, dat toch 
de Here regeert. Het is een vrede tegen 
beter weten in. Geen verstandelijke 
vrede. Geen vrede die logisch voort-
vloeit uit de omstandigheden: Je hebt 
alles geregeld, alles onder de knie. 
Nee, soms juist niet. Dat “in geen ding 
bezorgd zijn” is je slecht afgegaan.  
Je bleef tobben. Kwam er niet uit. Vol 
met vragen sliep je na je avondgebed 
in. En toen kwam er toch, ondanks 
alles, juist ook in strijd met alles, die 
vrede van  God van binnen. En toch:  
Hij regeert.  Zijn plannen falen niet. Zijn 
Koninkrijk komt. Jezus is Overwinnaar!
Leven, serieus omgaan met de oproep 
van Filippenzen 4:6: “Weest in geen 
ding bezorgd”, levert mij vaak het 
gevoel op gezakt te zijn. Het lukt mij 
niet. Die mooie tekst is in de praktijk 
vaak een struikelblok. Des te groter is 
het wonder dat God toch vrede geeft.
Vrede in je hart hebben, is gelukkig niet 
het logisch gevolg nooit bezorgd zijn. 
Zou dat het geval zijn, het zou altijd 
onrustig blijven.
Ons hart is onrustig, totdat het rust in 
God

Ds. A. van der Veer           

HOE GROOT ZIJT GIJ

Als ik Uw hemel zie,
het kunstwerk van Uw handen
als ik de golven zie
die breken op de stranden

Als ik de bergen zie
zo groot, zo onbewogen
als ik de bliksem zie:
een glimp van Uw vermogen

Als ik Uw schepping zie
zo schoon, zo onvolprezen
Als ik Uw namen zie 
op al Uw werk te lezen
Hoe groot zijt Gij! en zie,
Gij wilt mijn Vader wezen.

Enny IJskes-Kooger

Ingestuurd door 

Willemien Hoornenborg

DE VREDE
VAN GOD
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Hoe ziet u ‘ons europa’?
Politiek is de wijze waarop de maat-

schappij met al haar belangentegen-
stellingen van groepen en individuen, via 
onderhandelingen, tot hun recht komen. 
Belangentegenstellingen kunnen zich 
afspelen op politiek, ethisch, economisch 
en sociaal vlak.  
Als Democraat in hart en nieren juich ik 
een zo ver als mogelijke democratie toe, 
echter als we dit breder trekken, naar 
Europa, dan maak ik mij grote zorgen. 
Niet zozeer tegen de democratie maar 
het aantal groepen en individuen die 
trachten hun belangentegenstellingen  
tot hun recht te laten komen. Steeds 
duidelijker begint het economische  
(de technisch failliete landen in Zuid-
Europa), politieke en morele (gaat de 
zeggenschap over ons pensioen ook naar 
Europa?) failliet zich af te tekenen in de 
samenleving. 
De afgelopen 20 jaren hebben wij een 
groot deel van onze soevereiniteit 
overgedragen aan ‘Brussel’. Met het 
gevolg dat Brussel meer van ons eist en 
kan eisen, ons de regels voorschrijft en 
waarnodig handhaaft. Weliswaar ben ik 
voorstander van handhaving van wetten, 
echter vraag ik mij terdege af of het wijs 

is om op deze wijze verder te gaan met 
‘ons Europa’. Komen onze belangen 
voldoende tot hun recht? Europa bestaat 
uit vele staten en volkeren met elk haar 
geschiedenis.  
Als de verschillen onderling groot zijn, 
kan de uitkomst van een beslissing ook 
indruisen tegen de cultuur en ideeën van 
een land, dit geeft wrijving en kan leiden 
tot frustratie en irritatie. Wij hebben onze 
soevereiniteit opgegeven aan een 
organisatie waarin de ver schillen zodanig 
groot zijn, dat zij naar mijn mening 
‘nooit’ bij elkaar zullen komen en de 
belangentegenstellingen niet meer 
voldoende tot hun recht komen. Bent u 
bereid om onze soevereiniteit nog verder 
op te geven? 
Esther de Lange, Sybrand Buma en  
Ben Knapen hebben de standpunten van 
het CDA in een essay weergegeven 
(https://www.cda.nl/fileadmin/CDA/
Actueel/Essay_-_Voor_een_slagvaardige_
Europese_toekomst.pdf). Er wordt met 
zoveel woorden een compromis gesloten 
tussen op de huidige voet verder gaan en 
het volledig ontbinden van de Europese 
Unie. In elk geval raad ik het u aan om 
het bijzonder lezens waardige stuk te 
lezen. De weg die wordt voorgesteld om 
in te slaan, zal uiteindelijk niet werken. 
De stellage van de Europese unie is 
verrot.  
De samenleving mort over de oneerlijke 
concurrentie, de bemoeienis van Brussel, 
de afdracht aan een log ambtenaren-

apparaat die uit politieke overwegingen 
onnodig miljoenen verkwanselt door 
heen-en-weer te reizen tussen Brussel en 
Straatsburg, het geld dat verdampt in 
Zuid-Europa en de bezuiniging op 
bezuiniging in eigen land. 

Mij is inmiddels wel duidelijk geworden 
dat je een rotte stellage niet kunt 
renoveren, maar een nieuwe zult moeten 
kopen. Het huidige verdrag met de 28 
lidstaten is geen basis om mee verder te 
gaan en dient naar mijn mening te 
worden verlaten, in plaats van een 
compromis sluiten. Een samen werking 
werkt alleen als alle hoofden op zowel 
sociaal, economisch, ethisch als moreel 
vlak, dezelfde kant uit staan en er 
draagvlak onder de bevolking is. 
Persoonlijk vraag ik mij af of dit bij alle 
lidstaten aanwezig is. Naar mijn mening 
werkt een vergaande samenwerking 
enkel met de landen uit de aloude E.E.G., 
de zes landen die deze samenwerking 
heeft opgezet.  
Zij hebben zowel politiek, ethisch, 
economisch als sociaal grote overeen-
komsten, waardoor de hoofden dezelfde 
kant op kunnen gaan staan. Met deze 
gedachten in mijn achter hoofd ben ik van 
mening dat de essay onvoldoende basis 
heeft voor de toekomst van ‘ons Europa’. 
Maar hoe krijgen we volgens u een 
slagvaardige Europese toekomst? En hoe 
ziet u ‘ons Europa’?

U kunt hierop reageren naar 
Frank Navis
fnavis01@hotmail.com

Politici uit beeld
 
Er zijn geen oplossingen ingediend 
de vorige keer dus er wordt geen 
prijs uitgedeeld
 
De politica was: Elberta Alijda 
(Bert) Haars, geb. 1913, partij; CHU, 
toen CDA. 
In december 1977 werd Haars 
staatssecretaris van Justitie in het 
eerste kabinet van Agt onder meer 
belast met het vreemdelingen-
beleid. Zij voerde een restrictief 
toelatingsbeleid waarmee zij zich 
niet populair maakte. In 1997 
overleed ze op 83-jarige leeftijd.
 
Nieuwe opgave: 
Wie is de voormalig politicus op  
deze foto??  
Oplossingen inzenden naar  
htp@live.nl 
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Op 17 juli 2014 heeft er een vreselijk ramp plaats gevonden. Een passagiers 
vliegtuig,  de MH17 is in de Oekraïne naar beneden gehaald. Er circuleerde een 
gedicht op internet wat zeer indrukwekkend en aangrijpend is!

Een moeder blijft vol zorgen
al zijn ze nog zo groot.
“Niet doen mama, stel je niet aan!
Ik ga op reis, niet dood!”
Hij ziet mijn rode ogen
ik kan er niets aan doen
Ik pak mijn kind nog 1x vast
een knuffel en een zoen
Veel plezier, een goede reis
en doe voorzichtig vent
Kom heel terug, en bel me daar
als je daar eind’lijk bent.
Hij lacht me toe en loopt dan weg
een grijns op zijn gelaat
Hij is zo blij met deze reis
zo lang al voor gespaard

“I love you mam ! Pas goed op pap
het duurt niet al te lang
Ik ben weer terug voordat je ‘t weet
Maak je maar niet te bang”
Daar gaat hij dan, hij zwaait nog wat
ik zie nog in een schicht
Het inchecken, zijn lieve snoet
en dan is hij uit zicht
De rit naar huis staar ik omhoog
Zou dat zijn vliegtuig zijn?
Ik hoop dat hij me snel weer belt
dan zal hij veilig zijn.
Thuis gekomen, even rust,
een boodschapje gehaald
Het eten alvast klaar gezet
M’n hoofd die nog steeds maalt

GEDICHT VAN EEN MOEDER

MH17
17-07-2014

Ik eet vanavond op de bank
want nu het stil is thuis
is tafeldekken nutteloos
Dus eten voor de buis
De beeldbuis aan, het bord op schoot
Er komt extra journaal?
Er is vast een ramp gebeurd
Het is wat allemaal
Het nieuws begint en plotseling
staat alles even stil
De buren bonken op de deur
m’n man slaakt hard een gil
Mobieltjes rinkelen op de kast
M’n hoofd spat uit elkaar
Ik kijk naar beelden op tv
en dan wordt het gewaar

De beelden van het vuur, het puin
de koffers op de grond
Het vluchtnummer, 
de maatschappij
m’n bord valt op de grond
M’n ogen zien alleen nog zwart
Is dit een visioen?
Een droom, niet waar,
een stomme grap?
Ik gaf hem net een zoen!
In de hopen smeulend afval
in die beelden op tv
zie ik steeds je lieve glimlach
die je net nog naar me dee...
   
Mama
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en voor landelijke 
CDA-nieuws op: 
www.cda.nl

Kijk voor lokaal 
CDA-nieuws op: 
aalten.cda.nl

Buninkdijk 7, Aalten
Tel. (0543) 56 52 04
www.loonbedrijftebokkel.nl
info@loonbedrijftebokkel.nl

“ALTIJD PARAAT”
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Alles onder één dakAlles onder één dak

‘t Boske, 7122 TH Aalten
www.hansgraven.nl

telefoon 0543-49 12 30

Glas, schilder-
behangwerk

Interieuradvies
woningstoffering

(particulieren)

Project- 
stoffering

Speelveld / terras / kinderfeestjes
www.deneeth.nl  -  telefoon 0543-45 19 66


